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To: IEEE @minvws.;IESE BEEN @ minvws.n(; INEIERECNEED
BED)
From:

Sent: Thur 9/10/2020 6:27:15 AM

Subject: RE: uitbraak verpleeghuis Cordaan

Received: Thur 9/10/2020 6:27:16 AM

Vervelende situatie maar idd wel leerzame en ook best positieve casus (samenwerking GGD, snelheid testen).

van:ICED) IEE minvws.nl>

Verzonden: woensdag 9 september 2020 22:52

ar: [NESTESS)JREics SERIES) SEEM rir. IEEE
(EA Pl) < 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: FW: uitbraak verpleeghuis Cordaan

Ter info, casus waar het nodige van valt te leren.

van: JIEEERll@ cordaan.nl>
Verzonden: woensdag 9 september 2020 20:17

aan:INESEDNDBEEEDM© rminvws.n i>
Onderwerp: Fwd: uitbraak verpleeghuis Cordaan

BesteJERE
Dank voor je medeleven.

Hieronder de antwoorden op de door jou gestelde vragen.

We zijn druk doende een testteam ook voor medewerkers in te richten, ook in de druk op de ggd te verlichten en sneller

de witslag te hebben.

Hartelijke groet,

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Begin doorgestuurd bericht:

Van: JEcordaan nl>

Datum: 9 september 2020 om 09:26:59 CEST

Onderwerp: Antw: uitbraak verpleeghuis Cordaan

bij deze :

Hebben jullie ook beperkter testen overwogen of direct gekozen voor integraal testen?

Wij testen niet blind een volledig huis maar beoordelen samen met de ggd de context van het huis en of

hier duidelijk afzonderlijke subeenheden in te definieren zijn. Aan de hand hiervan wordt bepaald wat de

totale test populatie moet zijn. Voor anton de komplein kan gesteld worden dat de 30 bewoners als een

groep huisgenoten gezien moet worden, hetgeen tot het besluit heeft geleid om ze alle 30 te testen.

Herhalen jullie testen volgende week?

Alle negatief geteste clienten en medewerkers worden woensdag 9 september opnieuw getest . Aan de

hand van deze uitslag wordt het vervolg beleid in het uitbraakteam besproken.

Hoe veel tijd was gemoeid met afnemen testen bewoners en personeel? Hierover hoor ik wat wisselende

geluiden. Ben wel benieuwd hoe eea bij jullie is verlopen.
= Clienten zijn allemaal door ons eigen testteam op een ochtend getest op locatie en gestuurd naar
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streeklab, uitslag was binnen 24 u aanwezig van alle clienten.

+ Het cordaan testteam is alleen voor de clienten ingericht, medewerkers gaan naar een GGD locatie

om met voorrang getest te worden. In dit geval zijn een aantal medewerkers toch getest door ons

testteam omdat zij aanwezig waren op de locatie bij de test van de clienten.De uitslag was binnen 24u

bekend. De overige medewerkers zijn aangemeld bij de GGD, dit heeft een aantal dagen geduurd voor

we voor alle medewerkers de uitslag hadden mede een capaciteitsprobleem bij de teststraat.

on

van: INEXEDNINEXEo cordaan.ni>
Verzonden: woensdag 9 september 2020 7:15

Aan: BEY cordon nis

Onderwerp: Fwd: uitbraak verpleeghuis Cordaan

Ivm afwezigheid [REN
Kun jij mj antwoord geven op de vragen van VWS?

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Begin doorgestuurd bericht:

Van: IEEE @cordaan n>
Datum: 9 september 2020 om 07:13:24 CEST

Aan:amrIEEE@ cordaan nl>
Onderwerp: Doorst: uitbraak verpleeghuis Cordaan

i|Zienonderstaande vragen van VWS, die ik heb geinformeerd ivin aanvraag militaire bijstand.
Kun jij mij antwoord geven op die vragen?

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Begin doorgestuurd bericht:

Van:"TEN BEE minyws.ol>
Datum: 8 september 2020 om 22:44:20 CEST

Aan:
"

@minvws.nl>,

Kopie: (@ggd.amsterdam.nl>,
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: uitbraak verpleeghuis Cordaan

hol EEEN
Dank voor de informatie en wat een akelig verhaal over deze locatie. Ik bewaar goede herinneringen aan

Anton de Komplein: gedreven medewerkers, prachtige bewoners en bijzondere band
met naasten.  Sterkte voor alle betrokkenen!

Ik lees dat jullie op basis van het OMT-advies het huis integraal hebben getest. Ik ben nog wel benieuwd

naar jullie afwegingen daarbij. Hebben jullie ook beperkter testen overwogen of

direct gekozen voor integraal testen? Herhalenjullie testen volgende week? Hoe

veel tijd was gemoeid met afnemen testen bewoners en personeel? Hierover hoor ik

wal wisselende geluiden. Ben wel bemeuwd hoe eea bij jullie 1s verlopen.

Mvg,



Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Ven: [IEEE BEE in vs.)< FERED in ws ol>>
Datum: dinsdag 08 sep. 2020 17:16

cordaan.nl>>

(@ggd.amsterdam.nl>>,

@minvws.nl>>)

Onderwerp: RE: uitbraak verpleeghuis Cordaan

toJERE

Dank je wel voor je mail. En tegelijk, wat ontzettend rot dat je deze mail moest sturen. Gelukkig dat de

klachten tot nu toe beperkt zijn!

We stellen het zeer op prijs dat je dit doorgeeft. Je weet misschien dat er ook structuren zijn die

misschien kunnen helpen om handen aan het bed te krijgen, naast defensie. Die weg

hebben we ook bewandeld bij de grote uitbraak die er bij Parkhuis was. Als je wilt,

kan ik je in contact brengen met de mensen van VWS die daar de weg by) weten.

Ik sluit niet dat ik je morgen even bel om nader te horen.

Heel veel sterkte voorjou, je mensen de bewoners.

oriOorspronkelijk bericht-----

Verzonden: dmsdag 8 september 2020 16:31

Beste [ENE
Op een lokatie van Cordaan, anton de komplein, met 30 clienten, is nav een client met klachten conform

nieuw beleid de hele lokatie, clienten en personeel getest. Uitkomst: 16 positieve
clienten, 17 positieve medewerkers (ondanks preventieve PBM). Heel naar, maar

toont wel het nut van pre-emptive testing. Opvallend: vrijwel geen klachten bij

personeel en nauwelijks klachten bij clienten.

Alle maatregelen zijn getroffen, er is contact met IGJ. Grootste knelpunt (door grote aantal positieve
testen bij zorgmedewerkers) is de zorgcontinuiteit Om die reden hebben wij ons

genoodzaakt te zien voor een ondersteuningsvraag aan defensie. Op verzoek van de

DPG mformeer 1k jou, en daarmee VWS, over deze situatie.

Als er aanvullende vragen zijn hoor ik het graag!
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Hartelijke groet,

Raad van bestuur Cordaan.


